

## Referat af bestyrelsesmøde den 22. Maj 2017

- **Der er styr på regnskabet og der er bogført.**

Det skal godkendes og der bliver indkaldt til ekstraordinær generalforsamling.

Det er udvalgene der selv skal funktionsbeskrive. Jette giver dressurudvalg og springudvalg besked. Simone giver aktivitetsudvalg og sponsorudvalg.

Der skal nedsættes regler om hvad vi sponsorerer af starter m.m.(DM)

Vi har fået betalt alle doteringer til rykker og dommer ved landsstævnet.

Der er god feedback fra landsstævnet, så vi kan gøre det bedre næste gang.

- **Økonomi**

Tina venter på NemID kort, som Tina skal bruge til Mobilpay.

Vi har 144 medlemmer der har betalt.

Tina sender rykker ud til dem der ikke har betalt. Hun tjekker op om nogle har betalt via overførelse til konto.

Rideskolerytter bliver rykket.

Vi har stadigvæk regninger der ikke er betalt.

Pernille og Jette tjekker hvad forsikringen i DRF dækker i forhold til den vi har.

- **Hjemmesiden**

Der er styr på kalender 2017 og bestyrelsen.

Kristina kigger på den nye hjemmeside.

- **Bestyrelsesmøder, ansvar**

Det næste møde er den 12. juni kl. 19.00, 26. juni kl. 19.00 hos Jette, 7. august kl. 19.00, 4. september kl. 19.00, 2. oktober, 6. november, 4. december 2017, 8. januar 2018, 5. februar

og 5. marts.

Kontaktperson til dressurudvalg er Jette og Charlotte tager landsstævner.

Kontaktperson til springudvalg og aktivitetsudvalg er Simone.

Kontaktperson til sponsorudvalg Steen.

Udvalgene kommer på Facebook så flere kan se dem.

Steen kommer med oplæg til kalender for SIV og VRC.

- **Strategi**

Vi tager det på næste møde 12. juni kl. 18.00.